
آرمان ملی: فرزانه فصیحی دونده سرعتی ایران که ورودی 
مسابقات دوومیدانی داخل سالن قهرمانی جهان را به دست 

آورده بود، از حضور در این مسابقات بازماند. 
 مجوز

29 بهمن ماه و در جریان روز دوم مسابقات دوومیدانی 
داخل سالن قهرمانی آسیا، فرزانه فصیحی در دوی 60 متر به 
مقام قهرمانی رسید و صاحب مدال طلا شد. فصیحی همچنین 
کرد و حضورش در  کسب  امتیاز خوبی بابت این قهرمانی 
المپیک پاریس را هم قطعی کرد، البته این موضوع باید پس از 
درج امتیازات در جدول فدراسیون جهانی و به صورت رسمی 
اعلام شود. امتیاز این ورزشکار با توجه به این قهرمانی، رشد 
قابل توجهی می کند و او به همین دلیل، در رنکینگ جهانی 
ارتقا رتبه خواهد داشت که این موضوع منجر به حضورش در 
المپیک می شود. فصیحی در دوره قبلی بازی های المپیک که 
در توکیو برگزار شد، حضور داشت. تسنیم 7 اسفند نوشت: فرزانه 
فصیحی جواز حضور در رقابت های دوومیدانی داخل سالن 
قهرمانی جهان را به دست آورد. نوزدهمین دوره رقابت های 
دوومیدانی داخل سالن قهرمانی جهان طی روزهای اول تا سوم 
مارس )11 تا 13 اسفند( به میزبانی شهر گلاسکو در اسکاتلند 
برگزار می شود. در این رقابت ها 651 ورزشکار شامل 331 زن و 
320 مرد از 133 کشور شرکت می کنند. ایران نیز فقط یک نماینده 
در این رویداد بزرگ دارد. فرزانه فصیحی بانوی ملی پوش 
کشورمان که هفته قبل در مسابقات داخل سالن قهرمانی آسیا 
به مدال طلا رسید و یکی از سه طلایی ایران بود، توانست با 
رکورد ورود 7. 20 ثانیه جواز حضور در مسابقات جهانی گلاسکو 
را کسب کند. فصیحی که در رده 40 رنکینگ جهانی است، این 

سهمیه را در ماده 60 متر به دست آورده است. 
 ناراحتی

فرزانه فصیحی، دونده سرعتی ایران که ورودی رقابت های 
دوومیدانی داخل سالن قهرمانی جهان را به دست آورده 
بود از حضور در این رقابت ها بازماند. او در پستی در صفحه 
گرام خود در این باره نوشت: »از یک مسابقه  شخصی اینستا
دیگر هم جاماندم؛ قهرمانی جهانی. بدون اینکه خطایی کرده 
یا تقصیری داشته باشم. شاید درک ارزش حضور و سختی 
کسب ورودی مسابقات قهرمانی جهان برای عده ای قابل 

لمس نباشد، اما من هیچوقت بابت آن نه پاداش خواستم، 
نه حواله ای و نه اینکه خبرش را در سایت فدراسیون بزنند. 
بدون هیچ توقع و انتظاری حتی یک لوح تقدیر ساده. من 
در سال های اخیر یاد گرفتم سطح توقعاتم را تا حد زیر صفر 
پایین بیاورم و امروز با وجود این حجم از ناملایمتی و نادیده 
گرفته شدن ها باز هم ادامه دادم. من فقط توقع داشتم در 
آماده ترین سال ورزشی ام و بعد از رکوردشکنی بروم با بزرگان 
جهان مسابقه بدهم و کاری کنم که در تاریخ ورزش بی سابقه 
بوده است اما این اجازه به من داده نشد. دلیلش دیگر برایم 
مهم نیست که چرا اینگونه شد چون بار اول نیست و بار آخر 
هم نخواهد بود اما حالا پرچم ایران در محل مسابقات نیست. 
از وقوع اتفاق بی سابقه در تاریخ ورزش کشور جلوگیری شد و 
ناراحت کننده ترین اتفاق اینکه زحمات، تلاش و رویاهای یک 
ورزشکار زیر پا له شد. هیچ کاری از دستم برنمی آید. چند روز 
ناراحتی می کنم، به خودم می آیم و ادامه می دهم. این روتین 

15 سال سابقه ورزش من بوده است.«
 توضیح سرپرست 

مهدی مبینی سرپرست فدراسیون دوومیدانی در این باره 
به تسنیم گفت: استارت کار از دو ماه قبل خورد که ما چهار 
نفر به نام های مهدی صابری، حمیده اسماعیل نژاد، فرزانه 
فصیحی و حسن تفتیان را برای دریافت ویزا معرفی کرده 
بودیم، اما اعلام شد که بدون دعوت نامه حضور در مسابقات 
نمی توانیم اقدام کنیم. روز 22 بهمن از ما خواستند یک نفر 
را معرفی کنیم که این حق فصیحی بود و ما نیز او را معرفی 
کردیم. دو روز بعد یعنی 26 بهمن دعوت نامه آمد و مسئول 
کارهای مربوطه را انجام داد.  امور بین الملل فدراسیون 
روز 29 بهمن که مسابقه فصیحی هم در ایران تمام شده 
بود، او در لیست نهایی مسابقات جهانی اسکاتلند حضور 
داشت. مسئول امور بین الملل هم اقدام برای ثبت نام را 
انجام داد، اما برای ویزا خبر دادند که حداقل یک ماه طول 
می کشد. وی ادامه داد: امور بین الملل فدراسیون باید در 
همان روز 13 فوریه یعنی 24 بهمن به وزارت امور خارجه نامه 
می زد و پیگیری می کرد و به ما اطلاع می داد که احتمالش 
خیلی ضعیف است این اتفاق بیفتد. این تعلل از سوی امور 
بین الملل بوده و به نوعی یک کوتاهی صورت گرفته؛ چون 

گر زودتر اعلام کرده بود ویزا در ایران صادر نمی شود، اقدام  ا
دیگری می کردیم و فصیحی را به صربستان می فرستادیم تا از 
طریق آنجا ویزا بگیرد و به اسکاتلند برود. سهل انگاری اتفاق 
افتاده که این اتفاق هزینه دارد و منجر به برکناری مسئول 
امور بین الملل شده است. مبینی عنوان کرد: اینکه فصیحی 
گفته هیچ اقدامی نشده، بی انصافی است. در واقع فدراسیون 
اقدامات برای ویزا را انجام داد، اما تعلل و سهل انگاری صورت 
گر به من می گفتند که از ایران نمی شود، خودم تدبیر  گرفت. ا

می کردم فصیحی به صربستان برود و از آنجا ویزا بگیرد. 
کنش دبیر  وا

سرپرست دبیری فدراسیون دوومیدانی درخصوص دلیل 
عدم اعزام فرزانه فصیحی به مسابقات جهانی توضیحاتی را 
ارئه کرد. محمد مشهدی یاری در گفت وگو با مهر دراین باره 
اظهار داشت: ما از دو ماه پیش اسامی افرادی که پیش بینی 
می شد بتوانند ورودی مسابقات جهانی را کسب کنند برای 
دریافت ویزا معرفی کردیم که این چهار نفر شامل مهدی 
صابری، حمیده اسماعیل نژاد، فرزانه فصیحی و حسن تفتیان 
می شد اما در نهایت به ما اعلام شد که بدون دعوت نامه برای 
حضور در مسابقات نمی توانیم اقدام خاصی انجام دهیم و یا 
به نوعی جا رزرو کنیم. وی افزود: از بین این چهار ورزشکار در 
پایان فقط فرزانه فصیحی موفق شد از طریق رنکینگ مجوز 
شرکت در این مسابقات را به دست بیاورد. علاوه بر این در 
تاریخ 22 بهمن فدراسیون جهانی یک سهمیه وایلدکارت 
به ما داد که در صورت نداشتن هیچ سهمیه قطعی بتوانیم 
حداقل یک ورزشکار در مسابقات جهانی داشته باشیم که 
اتفاقا ما همان زمان هم اسم فصیحی را رد کردیم. سرپرست 
دبیری فدراسیون دوومیدانی ادامه داد: چند روز بعد از 
این نامه ارسالی ما اسامی افرادی که می توانستند از طریق 
رنکینگ در مسابقات شرکت کنند اعلام شد که باز تنها کسی 
که شرایط اعزام داشت فصیحی بود ما مجددا کارهای لازم 
برای ثبت نام را انجام دادیم اما واقعا فرصت کافی برای گرفتن 
ویزا نبود و به این ترتیب متاسفانه او رقابت های جهانی را از 
کنش به خبر برکناری مسئول  دست داد. مشهدی یاری در وا
امور بین الملل فدراسیون به دلیل سهل انگاری در این زمینه 

گفت: نمی دانم من در جریان این برکناری نیستم!
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فابرگاس: تن هاخ را درک نمی کنم  
هافبک سابق چلسی و آرسنال به انتقاد از 
سبک مربیگری اریک تن هاخ پرداخت. سسک 
فابرگاس عقیده دارد یونایتد در شرایط فعلی 
کتیک است و  با اریک تن هاخ فاقد برنامه و تا
زمانی که اوله گونار سولسشر را روی نیمکت 
داشت، از شرایط بهتری برخوردار بود اما زیر 
نظر تن هاخ کمبودهای زیادی دارد. به نوشته 
کسپرس، تن هاخ هلندی پس از ورود به یونایتد  ا
در تابستان 2022 در فصل اول خوب ظاهر شد 
ولی در ادامه شرایط برایش سخت شده است. 
تن هاخ به رغم رفتن کریستیانو رونالدو شیاطین 
خ را به قهرمانی در جام اتحادیه رساند و به  سر
شش سال بی جامی این تیم پایان داد با این 
حال رفته رفته شرایط برای او و تیمش عوض شد. 

ویژه

باشگاه رم به بهانه بازی این 
تیم برابر مونزا پوستر جالبی 
را منتشر کرده است. تصویر 
سردار آزمون، ستاره ایرانی 
رم نیز در بخشی از این پوستر 

قرار دارد. 

مراسم تشییع پیکر زنده یاد 
حسن استکی پیشکسوت 
فوتبال و سرمریی تیم فوتبال 
امید ذوب آهن دیروز با حضور 
انبوه داغدار اهالی فوتبال در 

ورزشگاه تختی برگزار شد. 

که وارد  محمدرضا اخباری 
چهارمین دهه زندگی خود 
شده، چهره ای قابل اتکا در 
ترکیب گل گهر به شمار می رود که 
در مسابقات مختلف بارها مانع 
از فروپاشی دروازه تیمش شد.

ت
شــ

س نو
عک

        گلر   پوستر سردار تشییع

گفتوگو

، پیشکسوت فوتبال در مورد  محمد برزگر
وضعیت پرسپولیس صحبت کرد. 

   در خصوص خرید دفاع چپ قطری 
پرسپولیس چه نظری دارید؟

خوبی  خیلی  بازیکن  واقعاً  قطری  بازیکن 
بوده است و بازیکن با کیفیتی است. مدافعی 
که روزمه ای خیلی قوی دارد و عنوان مرد سال 
آسیا را هم در کارنامه اش دارد، به همین دلیل 
من به حضور چنین بازیکن تأثیرگذاری در دفاع 
چپ خیلی امیدوارم و خیلی دوست دارم چنین 
بازیکنی بتواند در تیم پرسپولیس و جناح چپ 
بیش ترین تأثیرگذاری را داشته باشد و در حمله 

و دفاع به تیم پرسپولیس کمک کند. 
   بازیکن قطری به نظرتان چه خصوصیاتی 
فراتر از علی نعمتی دارد که باید به او بیشتر 

میدان داد؟
علی نعمتی در دفاع و کارهای دفاعی بازیکن 
خوب و قابل اعتنایی محسوب می شود اما 
رونده نیست، به همین دلیل با وجود زحمت 
زیادی که متحمل می شود در کارهای هجومی و 
ارسال ها نمی تواند خیلی مؤثر واقع شود، از این 
رو به نظرم مدافع قطری که رونده است و شوتزن 
و ارسال های خیلی خوبی دارد حتماً قادر است 
خیلی بیشتر به پرسپولیس کمک کند و تحولی 
در این منطقه به وجود بیاورد. عبدالکریم خیلی 
پرقدرت است و از فیزیک خیلی خوب و قوی ای 
گر در تیم جا بیفتد  هم بهره می برد و به نظرم ا
قادر است جناح چپ پرسپولیس را به یکی از 
قدرتمندترین نقاط پرسپولیس تبدیل سازد 
که بتوان روی آن منطقه حساب خاصی باز کرد. 

جدید  خریدهای  دیگر  با  رابطه    در 
پرسپولیس چه نظری دارید؟

همه خریدهای پرسپولیس بازیکنان خوبی 
در پست های مختلف هستند که می توانند در 
بازی های نیم فصل دوم به پرسپولیس کمک 
کنند. در این بین پرسپولیس جدا از مدافع 
قطری بقیه خریدهایش در خط میانی و وینگر و 
حمله هم خیلی خوب بوده، به همین دلیل من 
با قدرت از این مسأله حرف می زنم که پرسپولیس 
به مراتب قدرتمندتری را در بازی های نیم فصل 

دوم شاهد خواهیم بود. 
 در خصوص جدایی شهاب و کمبودی 
که در خط حمله به نظر به وجود آمده چه 

صحبتی دارید؟
به نظرم عیسی در خط حمله بازیکن خیلی 
خوبی است و چارچوب شناس خیلی عالی ای 
محسوب می شود که تبحر خاصی در گلزنی دارد، 
از این رو این بازیکن خیلی می تواند در بازی های 
حساس نیم فصل دوم به پرسپولیس کمک 
کند، اما جدا از این بازیکن به نظرم پرسپولیس 
بعد از رفتن شهاب بضاعتش در خط حمله کمتر 
می شود، با این وجود باید دید تدابیر اوسمار در 
این زمینه چگونه خواهد بود و با توجه به سیستم 
متفاوتی که تیم اوسمار بازی می کند حتماً برای 
خط حمله هم فکر خواهد کرد، از این رو باید 
دید اوسمار با همین بازیکنان ادامه خواهد داد 

یا بازیکن جدیدی را به خدمت خواهد گرفت. 

 

  : گر برز
همه خریدهای 

پرسپولیس بازیکنان 
خوبی هستند

ادامه روند فوق العاده یخچالی  
در لیگ بسکتبال آلمان 

ایسنا: تیم بسکتبال رومراشتروم با ادامه 
درخشش بهنام یخچالی، بیستمین برد خود 
در بوندسلیگا دو آلمان را به دست آورد. در 
جریان هفته بیست و چهارم رقابت های لیگ 
بسکتبال Pro A آلمان )دسته دو بوندس لیگا(، 
« موفق شد با  تیم »رومراشتروم گلادیاتور تریر
ادامه روند خوب ستاره ایرانی خود، بیستمین برد 
فصلش را با یک پیروزی قاطع به دست آورد. در 
این دیدار که با برتری 90 - 55 تیم »رومراشتروم« 
« به پایان رسید،  مقابل »فراپورت اسکیلینرز
بهنام یخچالی ستاره لژیونر بسکتبال ایران موفق 
شد در ترکیب گلادیاتورها 22 امتیاز، 2 پاس گل و 2 
توپ ربایی را به نام خود ثبت کرد تا با تاثیرگذاری 
20، یک شب درخشان دیگر را پشت سر بگذارد. 
کوارترهای اول، سوم و چهارم این دیدار به 
ترتیب با نتایج 30- 14، 22- 10 و 20- 12 به سود 
گلادیاتورها پایان یافت تا با وجود شکست 1۸- 19 
در کوارتر دوم، یخچالی و یارانش با 35 امتیاز 
برتری به پیروزی دست یابند. تیم رومراشتروم 
گلادیاتور تریر با کسب 20 برد، 4 باخت و 40 امتیاز از 
24 بازی، صدرنشین این رقابت ها است و شانس 

اول صعود به بوندسلیگا محسوب می شود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
( در  ایسنا: مسابقات فوتسال جام رمضان )شهدای چوار
غیاب دو تیم مطرح پایتخت برگزار خواهد شد. جام رمضان تهران 
( در حالی طبق اعلام سید میرشاد  گرامیداشت شهدای چوار (
ماجدی، رئیس هیات فوتبال استان تهران از سه شنبه هفته 
جاری در سالن ورزشگاه پاس تهران آغاز خواهد شد که استقلال 
و پرسپولیس در این جام حضور نخواهند داشت. در حاشیه 
روز پایانی استعدادیابی بازیکنان زیر 20 سال تهران، خبرنگاران 
حاضر در مرکز ملی فوتبال از رئیس هیات فوتبال استان تهران 
پیرامون چرایی غیبت این دو باشگاه در مسابفات جام رمضان 
( سوال کردند که ماجدی در پاسخ  گرامیداشت شهدای چوار (
گفت: خیلی دوست داشتیم بعد از سال ها وقفه که قرار است دوباره 
این رقابت ها در شب های رمضان آغاز شده و گرما بخش محافل 
اهالی فوتبال و فوتسال باشد، دو تیم بزرگ پایتخت نیز در این جام 
حضور یابند، اما هرچه رایزنی کردیم این دو باشگاه حاضر به شرکت 

در این مسابفات نشدند. 
تسنیم: مدیرعامل باشگاه پرسپولیس برای دیدار با اعضای 
گزارش  تیم راهی محل تمرین سرخپوشان پایتخت شد. به 
سایت رسمی باشگاه پرسپولیس، رضا درویش امروز )شنبه( 
راهی ورزشگاه شهید کاظمی شد تا با اعضای تیم دیدار و گفت وگو 
کند. درویش در نشست با بازیکنان در ارتباط با مطالبات آنها، 
دلایلی چون بدهی های گذشته که باعث ایجاد این شرایط شد 
و برنامه های در دست اقدام باشگاه برای پرداخت بخش دیگری 
از دستمزد ها، قبل از پایان سال، گفت وگو داشت و گلایه ها و 
دغدغه های آن ها را نیز شنید. حسین بادامکی، معاون ورزشی 

باشگاه نیز وی را همراهی کرد. 

بیــنالمــلل
   باشگاه بارسلونا تمایلی به همکاری با سرمربی پیشین 
بایرن مونیخ ندارد. رایزنی رسانه های اسپانیایی در مورد 
سرمربی بعدی بارسلونا ادامه دارد و از نام هایی همچون هانسی 
گی و لوئیس انریکه به عنوان  فلیک، روبرتو دزربی، سیمونه اینزا
گزینه های جانشینی ژاوی هرناندس در پایان فصل چاری یاد 
کرده اند، این در حالی است که حالا خبر می رسد بارسلونا تمایل 
چندانی به استخدام سرمربی پیشین بایرن مونیخ و تیم ملی 
فوتبال آلمان ندارد. بر اساس گزارش نشریه »اسپورت« چاپ 
کاتالونیا؛ هانسی فلیک خودش را به باشگاه بارسلونا پیشنهاد 
داده، اما در صدر لیست این باشگاه برای انتخاب سرمربی 
بعدی شان نیست. از دید مدیران باشگاه بارسلونا، اعتماد اندک 
این مربی آلمانی به بازیکنان جوان یک نقص است و آنها پس از 
تجزیه و تحلیل دقیق به این نتیجه رسیده اند که او چهره ایده آلی 
برای جانشینی ژاوی هرناندس نیست؛ با وجود اینکه نامش 
همچنان با فشار مدیر برنامه هایش روی میز است. اخیراً همین 
روزنامه مدعی شده بود؛ خوان لاپورتا رئیس باشگاه بارسلونا به 
طور غیررسمی از ژاوی خواسته تا برای یک فصل دیگر هدایت 
آبی واناری ها را برعهده داشته باشد و به نوعی تا پایان قرارداد 
فعلی اش روی نیمکت این تیم باشد. رافا یوسته نایب رئیس 
اول باشگاه بارسلونا همچنین ادامه حضور ژاوی روی نیمکت 
بارسا را تأیید کرده است. لاپورتا و یوسته بر این باورند که این 
مربی اسپانیایی با وجود محدودیت های مالی کاری استثنایی 
در بارسا انجام داده و بازیکنان نیز خواهان ماندن او در این 

تیم هستند. 

پرسپولیس می تواند مدافع عنوان 
قهرمانی باشد 

تیم استقلال شروع بسیار خوبی داشت و با حداقل نوسان 
تا اینجا پیش رفته است. کادرفنی توانسته شرایط تیم را برای 
اینکه در صدر قرار بگیرد حفظ کند. جواد نکونام به همراه مهدی 
هاشمی نسب و دیگر دستیاران خود، اتحاد و همدلی خوبی در 
تیم ایجاد کردند و با پیروزی اخیر خود برابر سپاهان، استقلال 
را در وضعیت قابل قبولی قرار داده است. نفرات بسیار خوبی در 
استقلال حضور دارند و یکی از پرمهره ترین تیم های این فصل 
است که با اضافه شدن ماشاریپوف در وضعیت به مراتب بهتری 
قرار گرفته، بی دلیل نیست که این تیم در صدر جدول قرار گرفته 
و با درایتی که کادر فنی این تیم به خرج داده، نشان می دهد راه 
خود را پیدا کرده و تا آخر هم می تواند در کورس قهرمانی باقی 
بماند. پرسپولیس بعد از جدایی یحیی گل محمدی، اردوی 
خیلی خوبی در امارات داشت ولی نتایجش در بازی های دوستانه 
در شان این تیم نبود. اولین بازی در دور برگشت لیگ برتر را هم به 
گذار کرد. اضافه شدن عیسی آل کثیر، عبدالکریم  ک وا آلومینیوم ارا
کتور  حسن و اورونوف می تواند به این تیم کمک کند. برابر ترا
و ذوب آهن بازی های خوبی را از پرسپولیس دیدیم. اوسمار با 
شناختی که از تیم دارد شرایط را می تواند برای ادامه فصل بهتر 
کند. بازیکنان جدید می توانند پرسپولیس را تا پایان فصل در 
کورس قهرمانی نگه دارد. حتی با کنار گذاشتن حواشی این شانس 
برای پرسپولیس وجود دارد تا از عنوان قهرمانی فصل گذشته خود 
دفاع کند. مهره های خوبی در پرسپولیس حضور دارند و بالا رفتن 
انسجام تیمی و دقت در استفاده از فرصت ها کمک فراروانی به 
تیم می کند. پرسپولیس موقعیت های زیادی ایجاد می کند و با 
استفاده از آنها به نتایج بسیار خوبی می رسد. سپاهان پیش از 
جام ملت ها دچار افت شد و پس از آن هم دو بازی سخت برابر 
الهلال عربستان داشت که با وجود بازی های خوب ولی نتایج 
گذار کرد تا با افت روحی روانی برابر استقلال هم بازنده شود.  را وا
کتور نیاز به ریکاوری روحی روانی ذهنی دارد تا بتواند بار دیگر به  ترا
کورس قهرمانی بازگرداند. برخی زمان ها پیش می اید که یک تیم با 
وجود اینکه بازیکنان زیادی دارد ولی نمی تواند نتایج خوبی بگیرد. 
بالاخره هر تیمی ممکن است دچار افت شود ولی سپاهان این 
توانایی را دارد تا خود را جمع و جور کند و به استقلال و پرسپولیس 
گر برنده شود،  نزدیک شود. این تیم دو بازی معوقه دارد که ا
فاصله ای با صدرنشین لیگ ندارد. مدیریت خوب ژوزه مورایس، 
رسیدن به پیروزی در اولین دیدار پیش رو، قطعاً سپاهان را به 
کورس قهرمانی بازمی گرداند. این تیم پرمهره ترین تیم لیگ برتر 
گر به درستی مدیریت شود به اعتقاد من می تواند مدعی  است و ا

اول قهرمانی شود. 

محمودکلهر
کارشناسفوتبال

قایی و منصوریان سرمربیان تیم های ملی ووشو شدند  شیرآ

فوتبالنمیدانند محمدنوری:منتقدانبلانکوچیزیاز

با وجود نتایج خوب تیم ملی در بازی های 
کادر فنی دستخوش تغییر شد  آسیایی، 
تا شیرآقایی و منصوریان هدایت تیم های 
 ، ملی ووشو را برعهده بگیرند. به گزارش مهر
با توجه به اتمام قرارداد سرمربیان تیم های 
ضمن  ووشو  فدراسیون  بزرگسالان،  ملی 
قدردانی از تلاش های امیر اوجاقی سرمربی 
و علی دهقان مربی تیم ملی ساندای مردان 
و همچنین راضیه طهماسبی سرمربی تیم 

ملی ساندای بانوان و با آرزوی موفقیت 
برای آنها، اسامی کادر فنی جدید تیم های 
ملی ووشو در رده سنی بزرگسالان را به شرح 
کیوان(  زیر اعلام کرد. بر این اساس، علی )
شیرآقایی به عنوان سرمربی و حمید زرینی 
و علیرضا رضایی منش به عنوان مربیان 
تیم ملی ساندا مردان ایران معرفی شدند. 
سرمربیگری  منصوریان  الهه  همچنین 
گرفت.  تیم ملی ساندای بانوان بر عهده 

، فدراسیون ووشو ضمن  در بخش تالو نیز
تمدید قرارداد فرشاد عربی و محبوبه کریمی 
سرمربیان تیم های ملی تالو مردان و زنان 
کشورمان، با این دو سرمربی به همکاری 
ادامه خواهد داد.همچنین رامین موحدنیا 
و مریم هاشمی به عنوان سرمربیان تیم های 
ملی جوانان در بخش ساندا و رده های 
سنی ایران معرفی شدند. در بخش تالو نیز 
مریم معماری به عنوان سرمربی و ناهید 

دختران  تیم  مربی  عنوان  به  پورشبانان 
منصوب شدند. در تالوی پسران نیز احسان 
پیغمبری و حمیدرضا پارسی مقدم به ترتیب 
مسئولیت سرمربیگری و مربیگری این تیم را 
بر عهده گرفتند.تیم های ملی تالو و ساندا 
بزرگسالان کشورمان خود را برای پیکارهای 
انتخابی جام جهانی 2024 آماده می کند. 
بر همین اساس مرحله نخست اردوی تیم 

ملی کشورمان از 14 اسفند آغاز خواهد شد.

محمد نوری بازیکن پیشین استقلال تهران 
گفت: با احترام به تمام نفراتی که از بلانکو انتقاد 
می کنند، باید بگویم به نظرم چیزی از فوتبال 

نمی دانند. 
 برتری مقابل سپاهان 

محمد نوری در گفت وگو با ایسنا درخصوص 
برتری یک بر صفر استقلال در بازی هفته 
هجدهم لیگ برتر فوتبال مقابل سپاهان 
اصفهان اظهار کرد: بازیکنان عالی بودند. 
این بازی از قبل حواشی خاصی داشت چون 
در بازی رفت به نظرم استقلال با ناداوری 
باخت. استقلال در این بازی به دنبال کسب 
برد بود و قبل از کادرفنی و بازیکنان اول از 
همه به هواداران تبریک می گویم. او ادامه 
داد: هواداران در سرما نشان دادند، بهترین 
هواداران دنیا هستند و خدا را شکر که شاهد 
کادرفنی به خوبی  یک برد شیرین بودند. 

تیم حریف را آنالیز کرده بود و به همین دلیل 
دست  به  آنچنانی  فرصت  نمی توانستند 

بیاورند. تیم عالی و بدون اشتباه کار کرد. 
 انتقاد 

بازیکن پیشین استقلال درمورد انتقادات 
از گوستاوو بلانکو در خط حمله عنوان کرد: به 
نظرم او بسیار خوب کار کرده و آنچه که کادرفنی 
از او انتظار دارد را به خوبی اجرا می کند. او 
کمک خوبی به خط دفاعی روی ضربات 
ایستگاهی و کرنر داشته است. با احترام به 
تمام نفراتی که از بلانکو انتقاد می کنند، باید 
بگویم به نظرم چیزی از فوتبال نمی دانند. 
او خواسته کادرفنی را اجرا می کند و عملکرد 
خوبی داشته که تا پایان بازی در ترکیب حضور 
داشت. او زحمت می کشد و باید از او حمایت 
کنیم تا راه بیفتد و گل هم بزند. نوری درمورد 
عملکرد جلال الدین ماشاریپوف در خط 

میانی عنوان کرد: او یک بازیکن تاثیرگذار است 
و گل او در بازی قبلی 3 امتیازی بود. او این 
بازی هم خوب عمل کرد و نیازی نیست که 
هر بازی گلزنی کند. او با دوندگی و پرسی که 
داشت فرصت بازیسازی از خط دفاعی حریف 
را می گرفت. او خرید خیلی خوبی بود که به 

شدت به او نیاز داشتیم. 
  تداوم صدرنشینی استقلال

او درباره تداوم صدرنشینی استقلال پس 
از این بازی خاطرنشان کرد: شاید بگویند من 
خیلی تعصبی هستم ولی به نظرم با احترام 
به تمام تیم های لیگ برتری باید جام را به 
استقلال بدهند. استقلال تیمی است که در 
مستطیل سبز هیچکس جلودارش نیست و 
ج از زمین با شیطنت بخواهند  شاید در خار
تمرکزش را به هم بریزند. استقلال در زمین 
رقیب ندارد و با شکست سپاهان این را اثبات 

کرد. این تیم لیاقت قهرمانی دارد و به امید خدا 
گران  بچه ها یک جام خیلی خوب به تماشا
بدهند که لیاقتش را دارند. این 3 امتیاز را باید 
به این هواداران تقدیم کرد که عاشقانه این 
تیم را دنبال می کنند و در هوای سرد تیم را تنها 

نگذاشتند. 
  گل چشمی 

روزبه  گل  درباره  آبی ها  پیشین  بازیکن 
چشمی به سپاهان همچنین گفت: بهترین 
پست برای بازی کردن چشمی در خط میانی 
است. او در میانه میدان با تجربه ای که دارد 
می تواند مدیریت خوبی داشته باشد. حضور 
او در صحنه گلزنی در نزدیکی محوطه جریمه 
اثرگذار بود. بازیکنی است که حضور او در میانه 
میدان تاثیر دارد. تجربه او برای رهبری تیم 
بسیار مناسب است و گلی که او زد نشان داد 

که چه اندازه برای بازی در تیم آماده است. 

با اشتباه مسئول امور بین الملل فدراسیون دوومیدانی 

فصیحیازمسابقاتجهانیجاماند!


